

From the Principal's Desk

March 2023

In last month's newsletter we outlined the importance of organization as both a skill for school as well as one for life. This month, we will share the merits and strengths of collaboration.

When upper management in the work place are asked what skills they hope to see in their workers, one of the top answers is always the ability to collaborate with their coworkers. The adage 'two heads are better than one" certainly applies here. Learning with, and from, each other, accepting the ideas of others, debating opposing ideas and coming to consensus are subskills of collaboration.

Being a team player, having strong interpersonal skills, knowing how to manage and work with different people are highly prized skills both at school and at work. We cannot expect to know and be able to do everything ourselves so finding peers who can help us excel is important. Working with a partner and in a small group helps to share the workload and relying on the strengths of others and ourselves always creates a better product or result.

That said, it is important to note that working on one's own also has merit and the import thing for us as educators to remember is to ensure a healthy balance.

Ms. Charmaine



#### Installment Fees

Installment fees are being to pile up. Please clear any outstanding fees as soon as possible. We thank you in advance for your prompt attention to this request.

#### Registration

We are now accepting students for PreK to grade 5 for the next academic school year. Do pass along our details to your friends, family, and colleagues.

#### Reregistration

Forms will be sent home with your child this week for reregistration. As we are limiting the number of seats this year, it is important to reserve your child's seat as soon as possible. Please complete the form and return it to your child's teacher at your earliest convenience.

# Monthly Attendance Awards

A reminder that students must attend every day with no absence, arrive on time and leave at 1:30 (12:30 for KG1) to be eligible for this certificate. Let us try to have every student receive this award in the coming month. Please check the bulletin board in the front hall to see all the recipients of this award to-date.

### Sports Day

Sports Day has been moved to Monday, March 6th. Students will be participating in individual and partner races as well as in team events. By now you will have received the colour team shirt your child needs to wear. Depending on the temperature, students may wear shorts or jogging pants. Be sure to send along a sun hat and lots of food and liquids as being outside all day always builds an appetite. Winners in each racing event will receive a medal as well as all members of the winning teams. Looking forward to a great day!

### Swimming Classes

The last 2 days for swimming classes will be March 15 and 16.

### Pajama Day

Although not on the calendar, Pajama Day is back by popular demand. It will be held on Thursday, March 23, the last day before the midsemester break.

# Mother's Day

Please keep Tuesday, March 21st open as we will be celebrating Mother's Day. More information to follow.

# Reading Week

Given the number of events in March we are postponing reading week until some time in April. We will update you as soon as the date has been finalized.

# Quarter Three Report Cards

Quarter 3 report cards will be sent home on Thursday, April 6th, not the 3<sup>rd</sup> as printed in the calendar.





### **Upcoming Events:**

Mar. 6 - Sports Day

Mar. 15 & 16 Last Days for Swimming

Mar. 16 - End of Quarter 3

Mar. 21 - Mother's Day Celebration

Mar. 22/23 - First Day of Ramadan

Mar. 24 - Apr. 1 - Mid Semester Holiday

Apr. 2 - School Resumes



# Celebrating Talent

Be sure to check out our Instagram page for our latest pics and videos!





مارس 2023



في النشرة الصادرة الشهر الماضي، أوضحنا أهمية التنظيم كمهارة للمدرسة ومهارة لمدى الحياة. هذا الشهر، سوف نتحدث عن المزايا ونقاط القوة في التعاون.

عندما تسأل الإدارة العليا في أي مكان عمل عن المهارات التي يأملون ان تكون في موظفيهم، فإن إحدى أفضل الإجابات هي القدرة على التعاون مع زملائهم في العمل. ينطبق القول المأثور "رأسان أفضل من واحد" هنا بالتأكيد. التعلم مع ومن، قبول أفكار الأخرين ومناقشة الأفكار المتعارضة والتوصل إلى توافق في الآراء هي مهارات فرعية للتعاون.

كونك فرداً في جماعة، لديك مهارات شخصية قوية، معرفة كيف تدار الأمور والعمل مع أشخاص مختلفين هي مهارات ذات قيمة عالية سواءً في المدرسة أو العمل. لا يمكننا معرفة والقيام بكل شي بمفردنا، لذا من المهم العثور على فريق يمكنه مساعدتنا في التفوق. يساعد العمل مع شريك أو مجموعة على مشاركة عبء العمل والاعتماد على نقاط القوة لدى الآخرين ولدينا مما يخلق منتجاً أو نتيجة أفضل

ومع ذلك، من المهم ملاحظة ان العمل منفرداً له أيضاً مزايا وهذا مايجب علينا كمعلمين ان نتذكره لضمان التوازن الصحي.

الأستاذة شار مين



### دفع الرسوم

الرسوم لبعض الطلبة تتراكم. يرجى السداد في أقرب وقت ممكن. نشكرك مقدماً على تجاوبمم السريع. التسجيل

تم فتح باب القبول من صف الحضانة حتى الصف الخامس للعام الدراسي القادم. قم بمشاركة هذا مع أصدقائك، عائلتك و زملائك.

## اعادة التسحيل

سيتم إرسال نموذج إعادة التسجيل مع طفلك هذا الأسبوع، نظراً لأن المقاعد محدودة هذا البعام، فمن المهم حجز مفعد لطفلك في أسرع وقت ممكن. يرجى إكمال النموذج وإعادته إلى معلم طفلك في أقرب

#### جوائز الحضور الشهرية

تذكير بأن الطلاب يجب أن يتواجدوا كل يوم دون غياب، وأن يكون الوصول في الوقت المحدد والمغادرة على الساعة 1:30 (KG1 ل 12:30) ليكونوا مؤهلين للحصول على هذه الشهادة. دعونا نحاول أن يحصل كل طالب على هذه الجائزة في الشهر القادم. يرجى التحقق من لوحة الإعلان في الأستقبال لرؤية أسماء الحاصلين على هذه الجائزة حتى الآن.

### اليوم الرياضي

تم نقل يوم الرياضة إلى يوم الأثنين الموافق 6 مارس. سيشارك الطلاب في السباقات الفردية والجماعية وكذلك في الفرق. الأن سيكون قد تم ابلاغك بلون قميص فريق طفلك. وبناء على درجة الحرارة، يمكن للطلاب إرتداء الشورت الرياضي. تأكد من إرسال قبعة الشمس والكثير من الطعام والمشروبات لأنهم سيتواجدون في الساحة طوال اليوم. سيحصل الفائزون في كل مسابقة على ميدالية بالإضافة إلى جميع أعضاء الفرق الفائزة. نتطلع إلى يوم عظيم!

#### فصول السياحة

سيكون أخر يومين لدروس السباحة بتاريخ 15 و 16 مارس.

#### يوم البيجامة

على الرغم من عدم وجوده في التقويم، فقد عاد يوم البيجامة بطلب من بعض أولياء الأمور. وسيكون يوم الخميس الموافق 23 مارس، في اليوم الأخير قبل عطلة منتصف الفصل الدراسي.

# يوم الأم

سنقوم بالاحتفال بيوم الأم يوم الثلاثاء الموافق 21 مارس، سيتم إرسال التفاصيل لاحقاً.

### أسبوع القراءة

نظراً لعدد الأحداث في مارس، سيتم تأجيل أسبوع القراءة حتى وقت لاحق في أبريل، سنقوم بأبلاغكم بالتاريخ بمجرد تحديده

# شهادات الربع الثالث

سيتم إرسال بطاقات تقرير الربع الثالث إلى المنزل يوم الخميس الموافق 6 أبريل، بدلاً من 3 أبريل كما هو مسجل بالتقويم.

# الأحداث القادمة





# الاحتفال بالموهبة

تأكد من مراجعة صفحة الأنستغرام الخاصة بنا للحصول على أحدث الصور ومقاطع الفيديو الخاصة بنا!

مارس 6 - اليوم الرياضي مارس 15-16- أخر درسين للسباحة مارس 16- نهاية الربع الثالث مارس 21- يوم الأم مارس 22-23 – غرة شهر رمضان مارس 24- أبريل 1- اجازة منتصف الفصل الدراسي أبريل 2 - بدء الدوام المدرسي